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Gdańsk, 10.09.2020 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XIII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w czwartek 

10.09.2020 r. w Szkole Podstawowej nr 1 (ul. Poli Gojawiczyńskiej 10 w Gdańsku). 

Sesja odbywała się poza siedzibą Rady Dzielnicy z powodu konieczności zachowania 

środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XIII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2021” po pkt. 8 „Dyskusja 

i podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia funkcjonowania linii autobusowej 

nr 129”. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wyjaśnił, że projekt 

uchwały został przygotowany dopiero przed sesją, ponieważ dzień wcześniej Rada 

Dzielnicy otrzymała maila z Urzędu Miejskiego w Gdańsku z prośbą 

o zaopiniowanie projektów z Budżetu Obywatelskiego do końca września. Dodał, 

że projekt uchwały zawiera propozycję pozytywnego zaopiniowania wszystkich 

wskazanych projektów, a lista projektów została przesłana radnym mailowo. 

Wniosek przyjęto. 

 (11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

Radna Katarzyna Sulewska nie była obecna podczas głosowania. 

5. Do obrad dołączyła Radna Olga Strojny o godz. 18:10, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

6. Przyjęcie porządku obrad (cd.). 

6.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja na temat wybiegu dla psów z psią toaletą w rejonie ul. Powstania 

Listopadowego w Gdańsku” po pkt. 9 „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2021”. 

Wniosek odrzucono (w związku z nieuzyskaniem bezwzględnej większości 

statutowego składu Rady Dzielnicy). 

(2 „za”, 0 „przeciw”, 11 „wstrzymujących się”) 

Radna Katarzyna Sulewska nie była obecna podczas głosowania. 

6.2. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ul. Powstania Listopadowego w Gdańsku” po pkt. 9 „Dyskusja i podjęcie 
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uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu 

Obywatelskiego 2021”. 

Wniosek odrzucono (w związku z nieuzyskaniem bezwzględnej większości 

statutowego składu Rady Dzielnicy). 

(1 „za”, 3 „przeciw”, 10 „wstrzymujących się”) 

6.3. Radna Halina Wojnicz zapytała, czy Zarząd Dzielnicy rozmawiał z Zarządem 

LWSM „Morena” na temat zagospodarowania terenów przy ul. Powstania 

Listopadowego w Gdańsku. 

6.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki i Radny Grzegorz Giżewski 

odpowiedzieli, że temat zagospodarowania tych terenów nie pojawił się 

w rozmowach z Zarządem LWSM „Morena”. 

6.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że planuje 

dodanie tematu zagospodarowania przestrzennego tego rejonu do porządku obrad 

kolejnej sesji Rady Dzielnicy. 

6.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zgłosił wniosek 

o przesunięcie pkt. „Dyskusja na temat projektu stworzenia strategii rozwoju 

Dzielnicy Piecki-Migowo” po pkt. 4. „Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo”. Uzasadnił to obecnością gości i radnych miejskich, 

którzy będą przedstawiać ten temat. 

Wniosek przyjęto. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

6.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o przesunięcie 

pkt. „Informacja na temat graffiti i malowania budynku Przychodni "Morena"” 

po pkt. „Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

Wniosek przyjęto. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6.8. Przyjęto porządek obrad. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że wpłynął 

wniosek Radnej Haliny Wojnicz o sprostowanie protokołu z XI sesji Rady 

Dzielnicy, jednak dotyczy on protokołu, który został już zatwierdzony. 

Sprostowanie dotyczyło pkt. 4.1 protokołu: Radna Halina Wojnicz wskazała, 

że podnosiła temat miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

a nie warunków zabudowy, jak jest zapisane w protokole. 

7.2. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że na XII sesji Rady Dzielnicy również 

poruszała ten temat, ale nie wskazała, którego punktu miałaby dotyczyć ta uwaga. 

7.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zapisze uwagi 

Radnej Haliny Wojnicz w niniejszym protokole, ponieważ protokół z XI sesji Rady 

Dzielnicy został zatwierdzony w dniu 02.07.2020 r. 

7.4. Zatwierdzono protokół z XII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 
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8. Informacja na temat graffiti i malowania budynku Przychodni „Morena”. 

8.1. Radny Kazimierz Mechowski przedstawił relację ze spotkania z dyrektorem 

Waldemarem Rydlewskim z Gdańskich Nieruchomości i powiedział, że została 

złożona obietnica, że malowanie budynku Przychodni „Morena” będzie 

zrealizowane. 

8.2. Radna Halina Wojnicz zapytała, dlaczego malowanie ma być finansowane 

ze środków miejskich, skoro Przychodnia „Morena” jest instytucją prywatną. 

8.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki wyjaśnił, że Przychodnia jest 

instytucją niepubliczną, ale budynek jest własnością miasta i jest w zarządzie 

Gdańskich Nieruchomości. Dodał, że projekt graffiti przedstawi w pkt. „Informacje 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

9. Dyskusja na temat projektu stworzenia strategii rozwoju Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że przedstawiciele 

Komisji Rady Miasta Gdańska ds. Reformy Jednostek Pomocniczych Miasta 

Gdańska zgłosili się do Rady Dzielnicy z pomysłem, który polegałby na stworzeniu 

strategii rozwoju Dzielnicy. Projekt wpisywałby się w zgłaszane wcześniej uwagi 

o potrzebie priorytetyzacji projektów przy uchwalaniu budżetu Rady Dzielnicy. 

9.2. Radny Miasta Gdańska Karol Ważny (Przewodniczący Komisji ds. Reformy 

Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska) powiedział, że od prawie 2 lat toczą się 

rozmowy na temat różnych aspektów funkcjonowania dzielnic, przede wszystkim 

zmian w statutach. Pojawił się pomysł, aby stworzyć strategie rozwoju 

poszczególnych dzielnic, aby mieć wizję, którą będzie można wspólnie realizować, 

z jednej strony Rada Dzielnicy, również mieszkańcy zgłaszający wnioski 

do Budżetu Obywatelskiego, a z drugiej strony urzędnicy miejscy, dzięki czemu 

można by zaplanować przyszłość dzielnicy w dłuższej perspektywie czasowej. 

Inicjatywa zyskała przychylność władz Miasta, w tym Wydziału Polityki 

Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku, który odpowiada za strategiczne 

planowanie w Gdańsku. 

9.3. Radna Miasta Gdańska Anna Golędzinowska dodała, że jako byli radni dzielnicowi 

mają doświadczenie pracy w dzielnicach i problemów przy współpracy z różnymi 

instytucjami. Stwierdziła, że trzeba systemowo pomyśleć o rozwoju dzielnic, 

w jaki sposób realizować projekty (co, za jakie pieniądze, z kim i jak, co można 

osiągnąć w perspektywie jednej kadencji, a co nawet w dłuższej), ponieważ w tym 

momencie panuje duży chaos. Dzielnica Piecki-Migowo została wybrana jako 

pilotażowa do tego projektu, ponieważ jest dużą i specyficzną dzielnicą, 

ze względu na swoją sytuację planistyczną (zagospodarowanie przestrzenne) 

oraz to, że posiada 2 „płuca”: starą część terenów należących do LWSM „Morena” 

i nowe osiedla mieszkaniowe budowane przez firmy deweloperskie. 

9.4. Radna Miasta Gdańska Anna Golędzinowska przedstawiła Przemysława Kluza, 

który jest socjologiem z dużym doświadczeniem w tego typu projektach i mógłby 

pełnić rolę zewnętrznego moderatora. 

9.5. Przemysław Kluz przybliżył swoją aktywność zawodową, jest socjologiem, 

współpracuje z Domem Sąsiedzkim „Gościnna Przystań” w Oruni. Zaprezentował 

swoje dotychczasowe doświadczenia z tworzenia strategii dzielnicowych. 
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Nakreślił, jakie powinny być cele takiego projektu: jasność w komunikacji 

z mieszkańcami, uwspólnienie priorytetów wśród liderów dzielnicy, przejrzysty 

plan do realizacji wspólnie z Urzędem Miejskim. Nakreślił harmonogram 

warsztatów wraz z weryfikacją wniosków pomiędzy spotkaniami i stworzeniem 

raportu końcowego. 

10. Do obrad dołączył Radny Ryszard Kłos o godz. 19:00, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

11. Radni Kazimierz Mechowski i Dariusz Wilczyński opuścili obrady o godz. 19:15, 

co miało wpływ na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

12. Radna Beata Kochanowska opuściła obrady o godz. 19:25, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

13. Dyskusja na temat projektu stworzenia strategii rozwoju Dzielnicy Piecki-Migowo (cd.). 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że przystąpienie 

do projektu stworzenia strategii rozwoju Dzielnicy wymaga przeznaczenia środków 

finansowych w kwocie 5000 zł na wynagrodzenie moderatora, który będzie 

odpowiedzialny za prowadzenie warsztatów, aktywność pomiędzy spotkaniami 

oraz stworzenie raportu końcowego. 

13.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że przeznaczenie środków na ten cel nie wymaga zmiany uchwały budżetowej, 

ale wskazana jest zgoda Rady Dzielnicy. Podkreślił, że Przemysław Kluz jest 

osobą z zewnątrz, niezwiązaną z Dzielnicą Piecki-Migowo, ani z instytucjami 

miejskimi, ma natomiast bogate doświadczenie współpracy z takimi podmiotami, 

więc byłby idealną osobą do prowadzenia tego projektu. 

13.3. Zaakceptowano przeznaczenie 5000 zł na projekt stworzenia strategii rozwoju 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

14. Radna Olga Strojny opuściła obrady o godz. 19:30, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

15. Informacja na temat stanu realizacji budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

15.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił tabelę z aktualnym 

stanem realizacji wniosków z budżetu Rady Dzielnicy na rok 2020. 

15.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zapytał o status wniosku „Oświetlenie 

boiska przy ul. Królewskie Wzgórze”. 

15.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że wniosek 

nie został złożony do Biura Rady Miasta Gdańska. 

15.4. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak przedstawił pomysł uruchomienia 

jadłodzielni na terenie Dzielnicy Piecki-Migowo na wzór jadłodzielni, która 

powstała przy klasztorze dominikanów w centrum Gdańska. Wkładem Rady 

Dzielnicy miałby być zakup odpowiedniej lodówki. Jest deklaracja proboszcza 

parafii pw. Miłosierdzia Bożego przy ul. Myśliwskiej, który zadeklarował 

utrzymanie takiej jadłodzielni (podłączenie i opłacanie energii elektrycznej). 

15.5. Rada Dzielnicy Piecki-Migowo bez głosów sprzeciwu wyraziła zgodę 

na przystąpienie do tego projektu i zobowiązała Radnego Miasta Gdańska 

Przemysława Malaka do konkretnego określenia kosztów. 
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16. Informacja na temat stanu realizacji projektu parku wypoczynkowo-rekreacyjnego 

(tzw. parku Uphagenów) przy ul. Piecewskiej. 

16.1. Radna Katarzyna Sulewska przedstawiła stan realizacji projektu parku 

wypoczynkowo-rekreacyjnego (tzw. parku Uphagenów) przy ul. Piecewskiej. 

Poinformowała, że w dniu 10.08.2020 r. Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 

ogłosiła przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej wraz z pełnieniem 

nadzoru autorskiego, a w dniu 08.09.2020 r. zawarto umowę z firmą 

PRO-SERVICE Patryk Zalewski z Elbląga. 

16.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zapytał, kto finansuje wykonanie 

dokumentacji projektowej. 

16.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że mimo 

wcześniejszych deklaracji instytucji miejskich, dokumentacja projektowa jest 

finansowana z budżetu Rady Dzielnicy w kwocie 36.285 zł. 

17. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia funkcjonowania linii autobusowej 

nr 129. 

17.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki oraz Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawili projekt uchwały z uzasadnieniem. 

17.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak poinformował, że od dnia 14.09.2020 r. 

nastąpi zwiększenie liczby kursów na linii autobusowej nr 262, która również 

kursuje do Wrzeszcza PKP. 

17.3. Podjęto Uchwałę Nr XIII/39/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przywrócenia funkcjonowania linii autobusowej nr 129. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

18. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych 

do Budżetu Obywatelskiego 2021. 

18.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki oraz Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawili projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Dodali, że zawiera on propozycję pozytywnego zaopiniowania wszystkich 

wskazanych projektów. 

18.2. Podjęto Uchwałę Nr XIII/40/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2021. 

(9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

19. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

19.1. Radny Grzegorz Giżewski przedstawił informację o wydarzeniach, które odbyły się 

na terenie Dzielnicy w ostatnim czasie, m.in. pchli targ, koncerty plenerowe. 

19.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki i Radna Julia Nowak 

przedstawili propozycje projektu graffiti, które ma być zrealizowane na budynku ze 

środków Rady Dzielnicy na budynku Przychodni „Morena”. Wybrano wersję nr 1. 

20. Komunikaty i wolne wnioski. 

20.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że na ostatniej sesji Rady Miasta Gdańska została przedstawiona informacja, 

że w obecnym roku szkolnym zostanie ogłoszony konkurs na budowę szkoły 

podstawowej przy ul. Królewskie Wzgórze. 
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20.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, że w dniu 

14.09.2020 r. o godzinie 17:00 w sali Akwen budynku NSZZ „Solidarność” 

przy ul. Wały Piastowskie 24 w Gdańsku odbędzie się dyskusja publiczna nad 

projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki-Migowo 

rejon ulic Piekarniczej i Lema w mieście Gdańsku (nr 1851)”, który był 

opiniowany na XII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:15. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


